

Referat GIC brugerrådsmøde 13. maj 2025

Deltager: Jørgen Nielsen (Formand for brugerrådet), Maiken Svensson (Greve Håndbold), Heidi Rostholm (GSB), Henriette (Gymnastik), Christian Schønnemann (GF), Liva Justesen (Greve Tennis), Merete Woll (Greve Bridgeklub), Jette Nielsen (Senior Sport), Thomas Andersson (Atletik), Britt Berantzino (Greve Linedance), Henrik Perregaard (IFK).

Afbud: Preben Larsen (Greve Bordtennis), Bjarne Juhl Jensen (GIF Fitness), Thomas Elsgaard (Trim).

Referent: Catrine Eilersen (GIFC-administration)

1. Registrering af repræsentanter og spisende.

Se ovenstående - 4 spisende.

2. Godkendelse af dagsorden.

Godkendt.

3. Orientering om Social kompasset v. Frivillighedscentret

Oplæg v. Nicoline fra FrivilligCenter Greve.

4. Hvad er forretningsudvalget? Ronni har taget orlov.

Ronni forventes tilbage 1. juni.

FU er brugerrådets stemme. FU skal bakkes op.

Vi skal stå sammen og ikke modarbejde hinanden.

5. Bedre udnyttelse af lokaliteterne i GIC

a. Daglige åbningstider.

Læser man "Retningslinjer for udlån af lokaler og udendørsanlæg i Greve Kommune", melder der sig en del undren da lokalefordelingsregler og anvendt praktisk ikke harmonerer.

Reglerne siger; ingen tider i weekender, skoleferier eller på helligdage, men sådan foregår det ikke i realiteten og der er personale året rundt, så hvorfor skulle man ikke kunne træne i fx skoleferier?

Elite kan få lov til morgentræning, hvis teknisk serviceleder giver lov. Det holder ikke. Jørgen arbejder for at åbningstiden i GIC hedder 6.30. således, at muligheden for morgentræning bliver en ret for foreningerne.

Enighed om at Jørgen går videre med dette.

Derudover tales der om brugeraftaler for fx Badminton klublokale samt Tennis klubhus. Der arbejdes for at brugeraftaler skal være gældende i 10 år.

b. Sommerferie, juleferie og helligdage. Se ovenstående.

c. Når haller og lokaler står tomme (badminton)

Der ønskes en mere fleksibel ordning, der kan gøre det nemmere at komme og bruge en hal ved ledige tider både i hverdagen og i weekenden. Det er primært de unge medlemmer der ønsker at komme forbi fx i weekenden og træne, men de oplever at blive smidt ud af halvagen hvis der ikke er oprettet en booking.

I reglerne står der, at der skal være en træner til stede og det vil være vanskeligt at få

Referat GIC brugerrådsmøde 13. maj 2025

ændret.

I første omgang prøver Jørgen at lave et forslag på weekenderne.

Jørgen afholder møde med Dennis.

Forlaget drøftes med brugerrådet skriftligt, da næste møde først er i september.

6. Foreningskontrol.

- a. Hvad beder kommunen om? Må de det?

Jørgen har været i kontakt med DGIs advokat som siger at kommunen kun må bede om det nødvendige for at kontrollere det økonomiske tilskud til foreninger. Kontoudtog og referat fra bestyrelsesmøder, må de ikke bede om, da det er i strid med GDPR.

En stor del af problematikken er også retorikken og kommunikationen.

Hvis nogen næste år bliver bedt om at indsende noget de ikke vil, kan Jørgen kontaktes og så kan man gå til DGIs advokat.

- b. Svar fra DGIs advokat. Se ovenstående.

7. Procedure ved tildeling af ekstraordinære særarrangementer. Ansøgning fra Linedance.

Dem der ikke haster/er med kort varsel, skriver en ansøgning og denne tages op på først kommende brugerrådsmøde. Ved særarrangementer der haster/med kort varsel, træffer formand og næstformand for brugerrådet beslutningen.

Hvis foreninger får tildelt et særarrangement ud i fremtiden, er det endegyldigt og kan ikke aflyses. Linedance fremlægger en konkret ansøgning på næste brugerrådsmøde.

8. Rapport fra forretningsudvalget.

- a. Nyt gulv i hal 1.

Laves fra 3. juli-17. august. Der laves ikke ændringer i projektet.

- b. Budget brugerrådets rådighedsbeløb 2025 etape 2.

Afslag til Tennis' lysmaster, der er ikke budget til det. Ansøgningen overføres til næste års budget.

- c. Status på igangværende projekter.

Skærm på facaden. Der er to modeller i spil. En på hal 1 og en på hal 3+4. Prisen er den samme. Vi vender retur til den når vi ved hvad der skal til af tilladelser (nabohøring). Legeplads, der mangler fortsat byggetilladelse.

- d. Lyset i hal 1. Virker det? Hvem kan og skal kunne betjene det?

Det virker. Et forslag kunne være at tabletten er tilgængelig i en boks, som i hal 3 og 4, så den ikke skal udleveres hver gang. Kunne tabletten sidde i et skab og betjenes som i hal 3+4? Der savnes en vejledning. Tages på FU.

9. Langsiden. Hvordan går det?

- a. Regler omkring og afvikling af særarrangementer.

Fokus på bedre kommunikation mellem foreninger og forpagter i forhold til større arrangementer – bedre kommunikation begge veje. Tages på møde i FU.

Der ønskes også et statusmøde med forpagter i brugerrådet. Cafe Langsiden inviteres derfor til mødet i september.

10. Fælles ungemødested Nordea fonden. Gymnastik og frivillighedscentret.

- a. Hvem er interesserede? Hvor kan det placeres?

Konklusion: Der er ikke interesse. Jørgen melder tilbage til FCG at der ikke er interesse i projektet på nuværende tidspunkt.

Referat GIC brugerrådsmøde 13. maj 2025

11. Indkøb og opbevaring af tribune (podie) Gymnastik. Hvem er interesserede?

Gymnastik ønsker en mobil tribune til hal 1. Gymnastik finansierer selv.

Der mangler opbevaring til tribunen, Gymnastik har foreslået en container, der graves ned, så man nemmere kan fragte tribunen.

Vi risikerer at få et problem med containerne, da vi ikke har byggetilladelse på dem. Derfor er det ikke sikkert at der kan indkøbes og opstilles flere containere.

Sussie skal sende en mail til FU med mål og anden relevant info for projektet. Så tages det op på FU.

Der har tidligere været talt om udtrækstribuner til hal 3 – dette er ikke et helt lukket projekt. Det kan sagtens tages op igen.

12. Eventuelt.

IFK: Der opleves store udfordringer med biler der kører og parkere på cykelstien ned til IFK. Der savnes skiltning. Tages på FU.

IFK informerer om Klovneløb. Klovneløb finder sted d. 13.06 kl. 16.30 - støtte til de danske hospitalsklovne. Efter løbet er der grill og aktiviteter. Alle kan deltage. Spred rygten. Læs mere på danskehospitalsklovne.dk.

Gymnastik informerer om, at man kan kigge gennem filmen ved rødt gulv. Dette er ikke tilfredsstillende. Tages på FU.

Tennis: Liva fik besked fra et bestyrelsesmedlem, at der ikke var budget til Tennis' lysmaster, inden hun som formand selv havde fået besked fra rette. Dette er uhørt og skal ikke ske igen.

Foreningerne beslutter selv om de vil videresende nyhedsbreve til bestyrelsen. Men det må ikke sendes til andre.

Kunne der være interesse i foreningsdag(e) som fx noget åbent hus? Man kan prøve hinandens sport mm. Dette er der stor opbakning til.

På næste møde nedsættes et udvalg, der skal stå for planlægning af en foreningsdag.

Næste møde: onsdag d. 10. september 2025.